
Protokół Nr VII/2024 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 25 września 2024r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych 
Obecnych -  15 Radnych

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 17:50.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr VI/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 28 sierpnia 

2024r.
4. Stopień zaawansowania zadań inwestycyjnych zaplanowanych w budżecie Gminy 

na 2024r.
5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r.,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków,

d) w sprawie upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej,

e) w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Zdzieszowice na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 
usytuowanych na terenie Gminy Zdzieszowice,

f) w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach.

6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach:
a) powołanie komisji skrutacyjnej,
b) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady,
c) prezentacja (wystąpienie kandydatów),
d) przyjęcie regulaminu głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady,
e) przeprowadzenie głosowania,
f) odczytanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.
7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym — Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
10. Interpelacje radnych.
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11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
12. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
13. Zakończenie sesji.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach, 
stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady są prawomocne.

Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel wniósł o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał:

1) w sprawie upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej,

2) w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Zdzieszowice na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych 
do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych 
na terenie Gminy Zdzieszowice.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zaproponował żeby projekty uchwał wprowadzić do porządku 
obrad kolejno w pkt 5 d) i 5 e).

Glosowano w sprawie:
wniosku o zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Zdzieszowic

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem: 
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra
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Głosowano w sprawie:
wniosku o zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Burmistrza Zdzieszowic

Wniosek został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masaj ada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr VI/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 28 sierpnia 
2024r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr VI/2024 Sesji Rady 
Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 28 sierpnia 2024r. Protokół został przyjęty w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 4. Stopień zaawansowania zadań inwestycyjnych zaplanowanych w budżecie Gminy 
na 2024r.

Kierownik Referatu Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Jacek Grelewicz 
przedstawił radnym stopień zaawansowania zadań inwestycyjnych zaplanowanych w budżecie 
Gminy na 2024r.
Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję, w której udział wzięli radny Szymon Kauf, 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch, Wiceprzewodniczący Rady Jędrzej 
Kopecki, Wiceprzewodnicząca Rady Ewa Schweda oraz radna Gabriela Rusinek.
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Na pytania radnych odpowiedzi udzielili Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel, Zastępca 
Burmistrza Sabina Kurdyna oraz Kierownik Referatu Inwestycji i Pozyskiwania Środków 
Pozabudżetowych Jacek Grelewicz.

Ad 5. Podjęcie uchwal:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r.,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu 
na 2024r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której udział 
wziął Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny.

Odpowiedzi na pytanie radnego udzieliła Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Alina Tomaszewska.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr YII/53/2024 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której udział 
wzięła Wiceprzewodnicząca Rady Ewa Schweda.

Odpowiedzi na pytanie radnej udzieliła Zastępca Burmistrza Sabina Kurdyna.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VII/54/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

c) o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,

Inspektor w Referacie Inwestycji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych Piotr Lebok omówił 
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VII/55/2024 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia
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Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

cl) w sprawie upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej,

Sekretarz Gminy Aleksandra Bukowińska omówiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której udział 
wzięli Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Maria Kampa oraz 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny.

Odpowiedzi na pytania radnych udzielili Radca Prawny Tomasz Surma oraz Sekretarz Gminy 
Aleksandra Bukowińska.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VII/56/2024 w sprawie upoważnienia do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

e) w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Zdzieszowice na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 
znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych na terenie Gminy Zdzieszowice,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Zdzieszowice na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 
znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych na terenie Gminy Zdzieszowice.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VII/57/2024 w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Zdzieszowice na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych
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do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych 
na terenie Gminy Zdzieszowice, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

f) w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Przewodniczący Rady Marek Skóra omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu 
uchwały.

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Jędrzej Kopecki.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VII/58/2024 w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach, została podjęta w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Ad 6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach:

a) powołanie komisji skrutacyjnej,

Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenia 3 radnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej
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do przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny zgłosił swoją kandydaturę 
do pracy w Komisji Skrutacyjnej.

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Kuźmiuk zgłosił swoją kandydaturę do pracy 
w Komisji Skrutacyjnej.

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał zgłosił swoją kandydaturę 
do pracy w Komisji Skrutacyjnej.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poprosił o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej. 

Głosowano w sprawie:
wyboru komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady w składzie 
przedstawionym przez Przewodniczącego Rady

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne;
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Komisja Skrutacyjna ustaliła na Przewodniczącego Komisji radnego Bartłomieja Kałużnego.

b) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady,

Na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady zgłoszona została kandydatura Przewodniczącej Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudii Kazik. Kandydaturę zgłosiła Wiceprzewodnicząca 
Rady Ewa Schweda, która uzasadniła, iż Klaudia Kazik jest pracowitą i dyspozycyjną osobą, 
doświadczoną radną, która obejmuje mandat już trzecią kadencję, a ponadto pełni funkcję 
Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik wyraziła zgodę 
na kandydowanie.
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Innych kandydatur nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów 
na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Głosowano w sprawie;
zamknięcia listy kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach

Rada zamknęła listę kandydatów w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

c) prezentacja (wystąpienie kandydatów),

Kandydatka na Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Zdzieszowicach Klaudia Kazik 
podziękowała za wysunięcie jej kandydatury na Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej i przedstawiła 
radnym swoją działalność jako radnej Rady Miejskiej. Mandat radnej obejmuje już od 3 kadencji 
i dobrze zna problemy gminy oraz jej mocne i słabe strony. Dzięki nienormowanemu czasowi pracy 
jest osobą dyspozycyjną, co pozwoli jej pomóc Przewodniczącemu Rady w pełnieniu jego funkcji.

d) przyjęcie regulaminu głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady,

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Bartłomiej Kałużny zapoznał radnych z regulaminem 
głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poddał pod głosowanie przyjęcie regulaminu głosowania 
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia regulaminu głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach w brzmieniu przedstawionym przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej

Regulamin został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 15,
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PRZECIW: O,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: O,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Kinga Masajada, Tomasz Nowicki, 
Mateusz Rachwał, Gabriela Rusinek, Ewa Schweda, Marek Skóra

Przewodniczący Rady Marek Skóra ogłosił 5 minut przerwy w celu przygotowania przez Komisję 
Skrutacyjną kart do głosowania.

e) przeprowadzenie głosowania,

Po przerwie radni przystąpili do głosowania tajnego w sprawie wyboru radnej Klaudii Kazik 
na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Radnym rozdano karty do głosowania tajnego. Głosowanie przebiegło zgodnie z przyjętym przez 
Radę regulaminem wyboru Wiceprzewodniczącego Rady.

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady Marek Skóra ogłosił 5 minut przerwy, celem 
ustalenia wyników głosowania.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Bartłomiej Kałużny odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej 
z dnia 25 września 2024r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady.

Na Wiceprzewodniczącego Rady wybrano radną Klaudię Kazik bezwzględną większością głosów, 
protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

f) odczytanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Zdzieszowicach.

Przewodniczący Rady Marek Skóra odczytał uchwałę Nr VII/59/2024 Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach z dnia 25 września 2024r. zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Ad 7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Rady Marek Skóra dołączył się do podziękowań Burmistrza Zdzieszowic
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Sylwestra Gidla dla wszystkich osób zaangażowanych w akcję przeciwpowodziową na terenie 
gminy.

Ad 8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym:
- wziął udział w wyborach Sołtysów, Rad Sołeckich, Przewodniczącego Zarządu Osiedla i Zarządu 
Osiedla w miejscowościach Oleszka, Żyrowa, Krępna, Januszkowice oraz na osiedlu Stara Część 
Miasta w Zdzieszowicach,
- zorganizował wraz z Przewodniczącą Zarządu Osiedla Stare Osiedle Dorotą Chucherko 
trzydniową zbiórkę darów dla powodzian,
- brał udział w posiedzeniach komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.

Ad 9. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się jednokrotnie w dniu 23 września 2024r., celem 
zaopiniowania projektów uchwał, zapoznania się z konstrukcją budżetu gminy oraz analizy 
poniesionych kosztów na odśnieżanie, oczyszczanie, utrzymanie zieleni oraz remonty mieszkań 
komunalnych i socjalnych oraz placów zabaw za 2023r.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie. Pierwsze posiedzenie odbyło się w dniu 
29 sierpnia 2024r., podczas którego radni omawiali przygotowanie placówek oświatowych Gminy 
do rozpoczęcia nowego roku szkolnego oraz prowadzili rozmowy z Dyrektorem Biura 
Administracyjno-Ekonomicznego Oświaty Mirosławem Czemyszem i Pełniącym Obowiązki 
Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji Pawłem Gołdynem. Kolejne 
posiedzenie odbyło się w dniu 9 września 2024r., podczas którego radni wraz z Burmistrzem 
Zdzieszowic spotkali się z przedstawicielami klubów sportowych w celu omówienia utrzymania 
klubów piłkarskich i obiektów sportowych.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się trzykrotnie. Posiedzenia odbywały się 
w trybie wyjazdowym. Podczas jednego z posiedzeń w dniu 19 września 2024r. Komisja spotkała 
się w Żłobku Samorządowym w Zdzieszowicach, gdzie Dyrektor Żłobka Anna Stosiek zapoznała 
radnych z działalnością placówki. Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych podkreśliła, iż w jej 
opinii zasadnym jest powiększenie Żłobka.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Kinga Masajada poinformowała, że w okresie
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międzysesyjnym Komisja spotkała się jednokrotnie w dniu 24 września 2024r. Członkowie Komisji 
rozpoczęli kontrolę dochodzenia należności cywilno-prawnych i wystąpili z wnioskiem
0 przekazanie dodatkowych informacji dotyczących przedmiotu kontroli.
Członkowie Komisji wzięli udział również we wspólnych posiedzeniach wyjazdowych Komisji 
Spraw Społecznych, Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz Komisji Oświaty, Kultury
1 Sportu.

Ad 10. Interpelacje radnych.

Interpelacje na ręce Przewodniczącego Rady złożyli:
- Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Maria Kampa w sprawie remontu 
przepustu przy posesji ul. Wolności 79 w Januszkowicach oraz kontroli placu zabaw przy budynku 
wielofunkcyjnym w Januszkowicach,
- Wiceprzewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Tomasz Nowicki w sprawie 
poprawy jakości oświetlenia i dokonania przeglądu oświetlenia niskiego w całej gminie oraz 
wymiany i przeniesienia lub montażu dodatkowego progu zwalniającego na osiedlu Piastów II.

Ad 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag do odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych 
na poprzedniej sesji.

Ad 12. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków głos zabrali:
- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny w sprawie zwiększenia 
opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym w Zdzieszowicach, wyborów do Młodzieżowej 
Rady Miejskiej w Zdzieszowicach oraz otworzenia nowej siedziby Miejskiej i Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Zdzieszowicach,
- radny Szymon Kauf w sprawie wysokości ekwiwalentu dla strażaków OSP,
- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki w sprawie organizacji 
w 2025 roku pchlego targu na targowisku w Zdzieszowicach oraz przygotowań do akcji zima 
w gminie Zdzieszowice,
- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch w sprawie wykonania projektów 
przebudowy dróg przy ul. Wojska Polskiego i ul. Dworcowej w Żyrowej oraz ul. Skalnej w Oleszce 
oraz w sprawie remontów placów zabaw w wioskach i dokumentacji planowanych remontów dróg,
- Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Rachwał, Przewodnicząca Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik oraz Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu Jędrzej Kopecki w sprawie przeniesienia pomieszczeń archiwum w inną lokalizację,
- Sołtys wsi Krępna Karol Gołąbek podziękował wszystkim zaangażowanym osobom 
za współpracę w trakcie akcji przeciwpowodziowej oraz zwrócił uwagę na zły stan dróg 
prowadzących do wałów przeciwpowodziowych.
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Na pytania odpowiedzi udzielili Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel oraz Radca Prawny 
Tomasz Surma.

Ad 13. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zamknął obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach. 

Sporządziła: Magdalena Soczawa
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